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10. riadne zasadnutie mestského zastupiteľstva 
konané dňa 12.12.2016  
 
 
 
Ing. Soták: 
Chcel by som, aby vedenie mesta sa zaoberalo situáciou na cintoríne, na Paričove. Oslovili 
ma občania, ktorí tam bývajú a ktorí by radi, aby na tomto cintoríne bola nejaká elektrická 
prípojka, aby mohli v dôstojnosti nejak opravovať tieto hroby, ktoré tam sú a takisto, aby 
vedenie mesta zvážilo nejaké úpravy tohto cintorína, čo sa týka chodníku aspoň od hlavnej 
brány k tým hrobom, pretože je tam neupravený terén. Už som to tu raz spomínal, vy ste sa 
vedenie mesta uchádzali o tie stoličky na ktorých sedíte preto, aby ste robili prácu lepšie, tak 
vôbec nerozumiem prečo sa stále vraciate do minulosti. Argumentácia, že aj v minulosti sa to 
robilo, je veľmi, veľmi nešťastná z vašej strany.  
 
PhDr. Čižmár: 
Pán poslanec s vašimi podnetmi týkajúcimi sa cintorína na Paričove sa budeme zaoberať. Je 
to úloha pre príslušné oddelenia. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Určené: 
Oddelenie výstavby a majetku 
 
 
 
 


